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ZAPISNIK 

SA 9 .SJEDNICE VMO ŠKURINJE 
 

9..sjednica VMO Škurinje održana je 20. siječnja 2020. (ponedjeljak), s početkom u 17:30 
sati, u prostorijama MO Škurinje, Save Jugo Bujkove 44 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

- Jasmin Babić, predsjednik VMO 
- Robi Kezele , zamjenik predsjednika VMO  
- Zdravko Vodopić, član VMO 
- Dalibor Mandić, član VMO 

     -Dragana Jurčić, tajnica MO 
     -Vladimir Knapić  - obavijesti vezane uz potporni zid 
 
Sjednici nije bila nazočna: 
 
- Tanja Šimanić, članica VMO 
 

 
 

 

  

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Jasmin Babić i predložio slijedeći 
 

 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

 
     

1. Usvajanje Financijskog plana za 2020.g. 
2. Urušeni potporni zid na šetnici S.J.Bujkove – M.Rustanbega – nove informacije 
3. Razno  

   
 

 
 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno. 
 
 
 



  

 
AD 1 
 
 
Tajnica MO je obrazložila prisutnima sve stavke Financijskog plana koji je napravljen 
temeljem  usvojenih programa rada VMO. 
 
 
Zaključak 
 
Vijeće je većinom glasova usvojilo Financijski plan za 2020. godinu. 
 

AD 2 
 
Gospodin Vladimir Knapić upoznao je  prisutne s novim činjenicama vezano uz urušeni 
potporni zid na šetnici ispod Ulice Milana Rustanbega. Utvrđeno je da je vlasnik Republika 
Hrvatska i da se ne radi o potpornom zidu vezanom uz zgradu već o pregradnom zidu sa 
ogradom. Prema tome  stanari zgrade nisu u obvezi iz troškova pričuva popravljati isti. 
Republika Hrvatska želi dati Gradu Rijeci pravo uknjižbe na predmetni zid ali bez prethodne 
sanacije što Grad Rijeka ne prihvaća jer smatra da bi Republika Hrvatska trebala zid 
popraviti.  
 
 
 Zaključak  
 
Vijeće je uz veliko negodovanje primilo činjenice na znanje zaključilo da budući da 
popravak zida iziskuje znatne materijalne troškove, a oni ne mogu postići dogovor 
najvjerojatniji ishod će biti sudski spor, pa nažalost zid još dugo neće biti saniran  
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom razgovaralo se o stavkama komunalnog nereda i oštećenja koje su 
trenutno aktualne 
 
 Zaključak   
 
Sve što je moguće riješit će se u suradnji s nadležnim komunalnim redarom i 
nadležnim gradskim službama, međutim  najveći problem su najnovije dječje sprave, 
koje su stradale od nesavjesnih građana neadekvatnom uporabom pirotehničkih 
sredstava, zbog materijala  i oblika od kojeg su  izrađene. 
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 18:40 h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
             Dragana Jurčić 

Predsjednik VMO Škurinje: 
Jasmin Babić 

 

 
 
 
 
 
  

 


